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Agenda 
1.  Opening en welkom door de voorzitter 
2.  Politierapportage over de wijken 
3.  Update bewonersinitiatieven 
4.  Mededelingen voorzitter 
5.  Notulen vergadering 18 mei 2016 
6.  Beheer en projecten in HZL 
7.  Burendag 24 september 2016 
8.  Veiligheid 
9.  Groengroep 
10. Kinderspeelplaatsen 
11. Proevtuin 
12. Toegankelijkheid Buurt- en Zorgplein Zuid 
13. Verdere werkplanzaken 
14. Rondvraag 
15. Sluiting 
 
1. Opening en welkom door de voorzitter 
 
De voorzitter heet de aanwezigen welkom. Kruno Donkers is afwezig. Hans Adriani 
is verhinderd. De voorzitter verwelkomt Bas van Meegen, bewoner van 
Hoogzandveld.   
 
2. Politierapportage over de wijken 
 
Wijkagent Yolanda geeft  informatie over de wijken. (Marleen kwam wat later 
binnen.) In de periode 6 april tot 17 mei 2016 is er sprake van: 
 

Wat en waar Lekboulevard Hoogzandveld Zandveld 
Woninginbraak 0 2 0 
Auto-inbraak 5 4 0 
Fietsdiefstal 0 0 0 
Overlast 0 0 0 

 
Aanvullingen:  
Bij de (pogingen tot) autoinbraken hebben we een groep op het oog, zegt Yolanda. 
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Daarom is er een “project op ingezet”. Het zijn vermoedelijk amateurs. De politie 
heeft de indruk dat het helpt en zijn vruchten afwerpt.  
 
Van overlastsituaties op de Lekboulevard/Bossenwaard zijn geen meldingen in de 
afgelopen tijd binnen gekomen. Wellicht speelt het weer mee. Het crossen is 
evenals op het Klooster eigenlijk over. De gebieden zijn nu niet meer zo 
aantrekkelijk. De controle op het gebruik door (cross)motoren en auto’s op het 
fietspad van de Lekboulevard wordt doorgezet.  
 
In de Zonnebloemstraat/Lupinestraat wordt bij de reconstructie door fietsers op het 
trottoir gereden, meldt Hans van Oort. Als het problemen met de veiligheid 
oplevert, moet er worden gehandhaafd, zegt Yolanda. Er wordt naar gekeken. 
  
Hierna verlaten de wijkagenten onder dankzegging de vergadering. 
 
3.  Update bewonersinitiatieven 
 
De Jeu de Boules-baan is vrijdag 24 juni 2016 officieel geopend. Er zijn bijdragen 
door meerdere bewoners (“aandeelhouders”) van ieder € 25 geweest. Ook andere 
instanties, zoals Rabo Stimuleringsfonds, gemeente en Wijkplatform HZL, hebben 
bijgedragen. De aannemer heeft een korting gegeven. Door de bewoners worden 
nog huisregels opgesteld, bij voorbeeld met tijden dat er niet mag worden gespeeld 
(na 21.00 uur vanwege de nachtrust) en dat spelers hun eigen afval en eventueel 
klapstoeltje mee naar huis moeten nemen. Er komen geen bankjes.  
 
Het speelpleintje Benedenmonde heeft ook het benodigde geld (€ 8000) bij elkaar. 
Ondermeer door bijdragen van Rabo Stimuleringsfonds, Gemeente, Wijkplatform 
HZL, Mitros. Doordat een vergadering van het bestuur van het Rabo Fonds een 
week werd doorgeschoven, kon de aanvraag nog worden meegenomen en 
goedgekeurd! De samenwerking tussen de bewoners loopt prima. Het wijkplatform 
faciliteert door de administratie van dit initiatief te voeren. “Onze service-
instelling”, zegt Chris. Ook bij dit project speelt Els Reinking een stimulerende, 
effectieve ondersteunende rol. Chris spreekt zijn bewondering uit voor wat Els 
allemaal ondersteunt en met welke inzet en effectiviteit dat gebeurt. Er is veel 
bijval.  
 
Er staan filmpjes op de gemeentelijke website over deze en andere 
bewonersinitiatieven, zegt Els Reinking. 
 
Ze memoreert de inspanningen voor hulp aan Bulgarije door een mevrouw uit de 
Lijsterbestraat. Mevrouw zit in een rolstoel maar is heel actief. Het is een project 
van een serie mensen door het gehele land.  
 
De drie genoemde initiatieven zullen allemaal aandacht krijgen in het Wijknieuws 
van september 2016. 
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4.  Mededelingen voorzitter 
 
Aad zegt dat door ziekte de bezetting van het Buurtplein momenteel problematisch 
is. Er is daardoor vandaag geen gelegenheid voor een borrel en we kunnen het niet 
te laat maken.  
 
a. opening JOP in het Lotusplantsoen 
De JOP is geopend op 1 juli 2016 met een feestje van 19.30 tot 21.00 uur.  
“Het was leuk dat ik als voorzitter met de “motor” achter dit project, de “jongere” 
Davy,  de opening mocht verrichten aan de ene kant. Aan de andere kant deed 
wethouder Peter Snoeren dat, eveneens met één van de jongeren.” 
Het heeft wat langer geduurd dan was beoogd, maar het resultaat is er. De 
investering was behoorlijk. 
Nb. Voor opening Jeu de Boules-baan zie agendapunt 3. 
b. notulering vanaf september 2016 
Omdat, zoals bekend is, Hilbert hiermee stopt, wordt dit overgenomen door Joke 
Koedijk.  
c. Toekomst school- en sportgebouwen 
Dit speelt pas voor HZL in de periode 2023-2030. Aad zegt dat we het daarom 
verwijderen uit het werkplan. Dit onder dankzegging aan Jan Bollen die namens 
WPHZL de eerste verkenningsbijeenkomst bijwoonde. 
d. Zorgspectrum Vreeswijk 
Zorgspectrum verhuist in 2020 naar een andere locatie die nog niet bekend is. De 
zorgfunctie verdwijnt en de verpleegfunctie wordt zwaarder. Voor dit laatste is het 
gebouw niet geschikt. Een nieuwe locatie is dus nog niet bekend maar als 
mogelijkheid wordt de vrijgekomen locatie van De Rank genoemd, waar dan dus 
nieuwbouw zal moeten plaatsvinden.   
e. Electriciteitshuisje (“onderstation” van de sneltram) 
Het is ondanks het schoonmaken een weinig fraai object. Aad heeft een leuke 
middag gehad met zijn contacten bij Regiotram, de gebruiker van het huisje. 
Aanwezig waren de omgevings- en de communicatiemanager. Het zijn enthousiaste 
medewerkers van de regiotram. Er zijn al activiteiten om dergelijke gebouwtjes op 
te knappen (Zuilenstein – beschilderd door een team met Jan de Man). Deze 
activiteiten zijn gekoppeld aan de vernieuwing van het tracé- en stroomtraject. De 
mogelijkheid om het naar voren te halen wordt onderzocht, zegt Aad. Medio 
augustus zal er verder contact zijn. 
f. Verkeersproblematiek en –overlast Lekboulevard 
De 23ste mei jl is een momentum geweest en er gaat wel wat gebeuren. Maar we 
moeten afwachten, wat het uiteindelijk wordt. De zomer wordt gebruikt om zaken 
uit te werken. RWS zal (in overleg met de gemeente) moeten besluiten hoe de 
afsluiting van de Zandveldseweg naar de Lekboulevard bij de carpoolplaats gestalte 
moet krijgen. In augustus komt de werkgroep van Günther Creton met 3 à 4 
gemeentelijke collega’s en met WPHZL en bewoners bijeen. Het moet een 
oplossingsgerichte, creatieve en constructieve “denktank”-bijeenkomst worden. Er 
wordt hier verder gesproken over de overlast van motoren, over het gepercipieerde 
sluipverkeer en over de kansen die de afsluiting van de Beatrixsluis ten behoeve 
van de nieuwe derde kolk wellicht biedt. 
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g. Werklijn sociale samenhang 
We zijn inmiddels best op weg op deze werklijn. Er zijn de nodige 
bewonersinitiatieven en verborgen bewonersondersteuning waar we soms slechts 
door toeval iets over te weten komen. En .... de opzet naar een mooie activiteit op 
de burendag op 24 september. Zie verder agendapunt 7.  
 
5. Notulen vergadering 18 mei 2016 en actielijst 
 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van punt 3c project afvalbakken vraagt Conny of het mogelijk is 
dat bewoners een (weggehaalde) afvalbak kunnen adopteren en zelf 
schoonhouden. Tijdens de pilotperiode kan dit in ieder geval niet omdat de 
evaluatie dan wordt beïnvloed.  
  
De actielijst wordt nagelopen en geactualiseerd; zie bijlage 2. 
 
6.  Beheer en projecten in HZL 
Micha geeft een toelichting op de pilot (gemeentelijke) afvalbakken die loopt van 
mei 2015 tot mei 2016. Eigenlijk zijn het prullenbakken. De eerste uitslagen zijn 
binnen. In het algemeen is er geen toename van zwerfafval nu de afvalbakken weg 
zijn. Het “verrommelt” dus niet. Vergeleken zijn de cijfers die de gemeente vastlegt 
vóór de pilot (dus met afvalbakken) en de metingen die nu zijn gedaan (zonder 
afvalbakken). Er zijn ook niet meer meldingen binnen gekomen. In de beleving van 
de bewoners kan dit natuurlijk anders worden ervaren, zegt hij. Het streven is 
natuurlijk het zelfbewustzijn van bewoners aanspreken. Het eigen gedrag en ook 
anderen zo nodig aanspreken.   
 
 
Er is nog wel behoefte aan meer ZAP-ers; Zwerf Afval Pakkers. Op dit moment zijn 
er 60 tot 70 die deze vorm van zelfbeheer invullen. 
 
Bas van Meegen (bewoner Weegbree) heeft vragen over de waterbeschoeiingen in 
de wijk. Hij heeft een melding gedaan over die bij zijn tuin, maar vindt dat de 
beschoeiing langs de hele waterloop niet best zijn. Micha gaat dit bekijken. 
  
Bas zegt dat er ook grote berenklauwen langs de waterloop staan. Micha geeft aan 
dat dit gemeld moet worden bij 14030 of via de website. Dit geldt ook voor 
meldingen over de bestrating (naar aanleiding van een vraag van Conny).  
Verder zegt Bas dat toen er een melding bij de gemeente is gedaan, dezelfde dag 
een antwoord kwam en het ook binnen 3 weken klaar was. Het werkt dus wel. 
 
7.  Burendag 24 september 2016 
De werkgroep is 2 weken geleden voor ’t eerst bijeen geweest. Overleg met de 
winkeliers komt nog. Zo ook met MOvactor / Buurtplein Zuid en met Zorgplein 
Zuid. Ideeën zijn om naast het plein ook het grasveld te gebruiken. Voor verkoop 
uit de kofferbak bijvoorbeeld. Verder wordt o.a. gedacht aan een luchtkussen en 
een activiteitenprogramma. Bij slecht weer uitwijken naar de Bredeschool en het 
Buurtplein. De EHBO moet paraat zijn. Bij AH dit evenement bekendheid geven 
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door het op de kassabon zetten? Joyce vraagt alle leden om mee te doen. Het 
begint om 11 duurt tot 15 uur.  
Moeten we de Reigersbekkies voor zang vragen? Of een koor? Graag suggesties.  
 
Noot ter voorkoming van verwarring: na de vergadering, eerste helft juli, bleek dat 
24 september geen handige datum is in verband met een evenement van Zorgplein 
Zuid - Lijfstyle – kort daarna. Hierdoor heeft de werkgroep in overleg met de 
voorzitter van het wijkplatform besloten het evenement door te schuiven naar 
volgend voorjaar.  
 
 
8.  Veiligheid 
Geen voortgang in verband met de prioriteit van de burendag. 
 
9.  Groengroep 
Hans zegt door zijn vakantie er nog niet veel aan te kunnen doen. Hij is wel blij dat 
Kruno heeft gekozen voor de groengroep. 
  
10. Kinderspeelplaatsen 
Door een misverstand is het overzicht van bewoners en de speelplaatsen nog niet 
beschikbaar. Mieke regelt dit met Joyce, een collega van haar. 
Nb. Inmiddels zijn de overzichten ontvangen. 
 
Bewoner Bas van Meegen zegt dat er een behoorlijke verjonging van bewoners aan 
de Weegbree is geweest. Het speelplaatsje wordt druk gebruikt. Er is sprake van 
onveiligheid doordat de speelplaats in een kuil ligt en de kinderen daar in kunnen 
vallen. Er is geen afscheiding. Ook is de veiligheid van toestellen onvoldoende.  
Micha zegt dat, als er sprake is van onveiligheid, bewoners elkaar moeten 
stimuleren om het melden. Bas zegt dat dit is gebeurd en het zaaknummer is 
592693. Micha gaat het na.  
Bas vraagt om uitbreiding van speeltoestellen. Micha zegt dat dit vanuit de 
bewoners moet komen.   
Bas en Hilbert gaan eerst een analyse van de bewonerssamenstelling maken en dan 
nadenken over welke behoeften je hier aan kunt ontlenen afgezet tegen wat al 
aanwezig is. 
 
 
11. Proevtuin 
Jan Bollen zegt dat de ontwikkelingen wat achter lopen op het schema. Er waren 
wat communicatieproblemen over het grondgebruik. Het frezen van een weiland 
kon niet vanwege weersgesteldheden. En later weer niet vanwege de ooievaars die 
hun nest weer hadden opgezocht. Er is wat in handkracht omgezet maar dat is 
bijzonder zwaar werk. De opbrengst was knoflook, maar ganzen vonden dat erg 
lekker. Hij vertelt dat nog een aantal zaken hebben gespeeld. In ieder geval levert 
de situatie in het najaar groenvoer op voor de dieren van de kinderboerderij. 
 
Reinaerde zet 3 medewerkers in die ook in de groentetuin werken. Er worden nog 
andere partijen gezocht. 
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Micha meldt ook gekoppeld te zijn aan het project Proevtuin. Marja Fokker is 
ingezet voor de uitvoering van het beheer.  
  
12. Toegankelijkheid Buurt- en Zorgplein Zuid 
Doorschuiven naar september 2016. 
 
13. Verdere werkplanzaken 
Geen extra punten. 
 
14. Rondvraag 
1. Joke zegt dat het onkruid weer vrij spel heeft. Micha zegt dat het groeizaam 
weer is en dat dit bij overlast gemeld moet worden (tel 14030 of via de website van 
de gemeente (melding openbare ruimte). 
2. Hans van Oort zegt dat de gemeente de hondenuitlaat strook onderhoudt. Hij 
vraagt zich af hoe het bij hoogwater gaat.  
 
15. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en wenst de aanwezigen wel thuis. Maar deze 
keer zonder een drankje halen aan de bar en even napraten. 
 
 
De volgende vergadering is op 7 september 2016. 
 
 
Bijlagen: 

1. Deelnemerslijst 29 juni 2016-08-19 
2. Actielijst er 29 juni 2016 
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Bijlage  1 DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 29 juni 2016 
 
Naam Rol aanwezig 

ja/nee 
Aad Koedijk Voorzitter Ja 
Arie den Oudsten Secretaris Ja 
Chris Bouws Penningmeester Ja 
Conny van der Wal Lid Ja 
Jan Bollen Lid Ja 
Hans van Oort Lid Ja 
Bart van Roosmaelen Lid Ja 
Joyce van Tuyl Lid Ja 
Kruno Donkers Vrijwilliger Nee 
Hilbert Hamberg Notulist/vrijwilliger/adviseur Ja 
Hans Adriani Wijkwethouder Nee 
Micha Giltay Accountmanager Openbaar Domein Ja 
Mieke Tulleken Wijkmanager Nieuwegein Ja 
Els Reinking Sociaal Programmeur Nieuwegein Ja 
Marleen van Velzen Wijkagent Hoogzandveld/Zandveld Ja 
Yolanda van Elteren Wijkagent Lekboulevard Ja 
Erna Kotkamp Bewoner nee 
Pieter Kwantes D’66 Ja 
Bas van Meegen Bewoner Ja 
Joke Koedijk Bewoner Ja 
(Sommige aanwezigen zijn 
deels aanwezig) 

  

 
Ter herinnering!!!! 
Het vastgestelde vergaderschema voor 2016: 
13 januari       geweest 7 september 
17 februari      geweest 12 oktober 
6 april             geweest 30 november 
18 mei            geweest  
29 juni            geweest 2017: 25 januari 
 
Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen er 
overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen 
onderwerpen voor de vergadering vooraf aandragen. Bewoners kunnen de 
vergaderingen ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt op 
prijs gesteld, wij kunnen u dan netjes ontvangen. 
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Bijlage 2 (N.B. De grijze afspraken/acties uit de versie van 18 mei 2016 zijn uit dit 
overzicht verwijderd om de omvang van de lijst terug te brengen.( 
 
  
Afsprakenlijst overleg WPHZL overgenomen uit 2015 
Agendapunt/ 
Volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

20 mei 2015/ 
7.12 

Actiehouder: Hans Adriani 
Op 5 juni 2015 is er een overleg tussen Moorland, 
MOvactor, Gemeente Nieuwegein over de 
problemen met de toegankelijk van het Buurt- en 
Zorgplein Zuid geweest. 9/9: gesprek is niet 
doorgegaan (Hilbert); vrijdag 4/9 wel. Hilbert 
komt met een verslagje. 
14/10 De wg WTP van de WMO-raad heeft voorstel 
gedaan voor een oprit aan de voorzijde van het 
pand. 
17/2/2016: MOvactor laat liftje aanpassen. 
17/2/2016: Els (maart 2016) technische 
uitwerking en kostenraming toegankelijkheid 
Buurtplein Zuid voorkant en achterkant. 
6/4/2016: Hilbert na de liftaanpassing wordt de 
periode tot september 2016 benut om het gebruik 
te evalueren. Daarna beslissen over verdere 
stappen. 
18/5/2016: op 13 september 2016 is de 
evaluatiebijeenkomst van de toegankelijkheid 
29/6/2016: Liftje is aangepast 

Loopt door 

14 oktober 2015/ 
1b-3 
 

Aad gaat de huidige groep voor de 
verkeersproblematiek en verkeersoverlast op 
Lekboulevard, Jachtmonde en Bovenmonde in 
nauwe samenwerking met Mieke Tulleken 
uitbreiden met wat meer bewoners, de politie 
(wijkagent?), Rijkswaterstaat en eventueel andere 
vertegenwoordigers van de gemeente om de 
verdere aanpak te bespreken en in werking te 
krijgen. 
18/5/2016: De doorstartbijeenkomst is op 23 mei 
in de vorm van een brede samenspraak. 
RWS denkt inmiddels na over afscherming van 
auto- en motorverkeer op de Zandveldseweg naar 
de Lekboulevard bij de carpoolplaats en overlegt 
dit met de gemeente. Hier moeten ook 
“remmende” doorgangen voor voetgangers komen 
vanaf de carpoolplaats en de Bakenmonde 
In augustus komt en werkgroep van Günther 
Creton bijeen om wat ingewikkelde problemen 
verder op te pakken en te bekijken of we (WPHZL, 
bewoners, gemeente) creatief en constructief 

Loopt door 
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oplossingen voor kunnen ontwerpen. 

Afspraken overleg WPHZL 17 februari 2016 
 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

3 Micha inventariseert of 14030 regelmatig terugkerende 
meldingen krijgt, die dus structureel moeten worden 
aangepakt. 

Loopt door 

5 Chris: JOP-bijdrage overmaken na plaatsing en na 
ontvangst factuur (gemeente) 

Komt vanzelf 
in orde 

6 Arie: najaar 2016 eventuele kerstmarkt voorbespreken september/ 
oktober 

7 Micha Giltay: toegankelijkheid bosperceel 
Wilgenroos/Geinoord tijdens kap- en snoeiwerk 
bespreken binnen gemeente 

Afgewikkeld; 
aannemers 
kennen de 
lastige 
aspecten 
voor de 
aanpak van 
het werk 

 
 
Afspraken overleg WPHZL 6 april 2016 
 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

2 In wijknieuws een artikel opnemen over: hoe herken 
bv hennepkwekerij in een woning 
18/5/2016: Aad schrijft dit. 

Is gebeurd 
(augustus) 

3. Opmerkingen over projectkaart deel Openbaar 
Domein doorgeven aan Micha 

afgedaan 

3b4 Proberen een oplossing te vinden voor het 
hondenuitlaatprobleem/hondenpoep grasveld 
Bovenmonde bij de “boerderij”. 
Weerbarstig onderwerp zonder veel wil om iets te 
doen. 
Punt wordt hoewel een oplossing onduidelijk is, toch 
worden aangehouden. 

Afgevoerd 
(augustus) 

9 Bart en Hilbert gaan zich beraden over 
kinderspeelplaatsen 

loopt 

14-2 In wijknieuws artikel over snoeibeleid gemeente 
opnemen. Auteur: Micha Giltay 

Artikel is 
beschikbaar 

14-3 Komt kaartje waarop plaatsing bladkorven worden 
vermeld; Micha 

loopt 

14-7 Ideeën voor Doe-dag(deel) openbare ruimte indienen 
bij Arie 

loopt 
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Afspraken overleg WPHZL 18 mei 2016 
 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

 2 Marleen van Velzen informeert bij Rianne Diepenveen 
naar de mogelijkheden van een veiligheids-clinic voor 
HZL 

loopt 

3a Mieke Tulleken kijkt of de LED-verlichting in de 
Lijsterbestunnel is aangebracht 

Klaar? 

3b Micha zorgt dat een groendeskundige van de 
gemeente de bewoners van Klaproosstraat 52 
(Maarssen van den Brink) en 54 mw. De Reeper 
bezoekt voor uitleg over groen. 

loopt 

3b Hilbert stuurt Ab Maarssen van den Brink/Mariëtte de 
Reeper de notulen van 18 mei 2016 

klaar 

7 Aad informeert Arie, Bart en Conny over hun 
deelname aan het groepje sociale cohesie: 

- Zomermarkt 
- Doe-dagen 
- En verder(?). 

Het team richt zich eerst op de Zomermarkt 
(Burendag). 
Arie is afgehaakt, Joyce is aangehaakt. 
Els Reinking doet ook mee. 

Team is aan 
de slag 
De Burendag 
wordt 
voorlopig 
vast 
agendapunt 

 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 29 juni 2016 
 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

4e Aad volgt het onderzoek of het tijdstip van het 
opknappen van electriciteitshuisje bij winkelcentrum 
vervroegd kan worden 

 

6 Micha onderzoekt de kwaliteit van de 
waterbeschoeiingen langs de Waterlelie 

 

10 Micha beoordeelt de mate van veiligheid van de 
speelplaats aan de Weegbree (kuil/speeltoestellen). 
Zaaknummer 592693. 

 

 


